
Referat skolebestyrelsesmøde den 31. januar 2024 

 
Til stede: Jeanne, Maria, Lisa, Camilla, Tina, Pia, Trine, Jane 

Afbud: Anette, Erling, Thomas, Kim, Madeline 

 

Dagsorden 

• Nyt fra Skolen 

• Udvidelse af skolen 

• Udskolingsafdelingen 

• Ansøgning om godkendelse af UUV som fagfagligt fag 

• Snak om normering i ferier 

• Eventuelt 

 

Nyt fra skolen  

• Vi er presset personalemæssigt, bl.a. på grund af langtidssygemeldinger, barsel og 

almindelig sygdom. Det presser det resterende personale på skolen.  

Derudover har vi en opsigelse.  

• Der er gang i MUS-samtaler. I det år, hvor man bliver 55 år, skal der holdes 

seniorsamtaler - dem har vi et par stykker af.  

• Vedr. mobiltelefoner viser dagligdagen, at eleverne stadig benytter dem.  

Vi er i fuld gang med at håndhæve, at mobiltelefonerne lægges i et skab når de ikke 

skal benyttes i undervisningen. Alternativt skal mobilen blive hjemme.     

• Den 12 og 13. februar er den årlige visitationsrunde. Her finder vi ud af hvor mange 

elever der kommer til at være på skolen. Der er visiteret 11 førskolebørn.  

 

Udvidelse af skolen 

Til august står skolen klar med klasse- og faglokaler til eleverne på selve skolen.  

Tilbygningen bliver til administration, mødelokaler, konferencerum mv. Vi ved endnu 

ikke hvornår den bygning står klar. Alt afhængigt af hvad det hele kommer til at koste, vil 

noget af renoveringen bliver udsat, det ved vi meget mere om senere i forløbet.  

Drengenes omklædningsrum er i fokus, og vi håber at det kan komme indunder normal 

vedligeholdelse.  

 

Udskolingsafdelingen 

For nylig har der været en artikel i dagbladet vedr. udskolingsafdelingen. Vi kan 

konstatere at der er forskellige udmeldinger omkring fremtiden, og det giver usikkerhed, 

og frustrationer hos alle involverede.   

 

 



Ansøgning om godkendelse af UUV som fagfagligt fag 

Vi har fået afslag på UUV som selvstændigt fag. Vi er nysgerrige på hvad andre 

specialskoler gør i forhold til fuldt skema.  Vi skal følge folkeskoleloven, og her tages der 

ikke højde for elevernes behov. Fagrækken er i fokus.  

 

Ferie 

Der tilmeldes mange elever til pasning i SFO’en i ferierne, men ikke alle elever møder op. 

Dvs. der bliver brugt utrolig mange personaleressourcer til at dække SFO’en. Det 

medfører at personalet skal holde ferie i skoletiden, hvor der er undervisning og SFO. 

Dermed kommer ressourcerne til at mangle. Vi vil rigtig gerne kunne bruge ressourcerne 

bedre både til gavn for eleverne og personalet.  

Derudover oplever vi at Vikingbus kører med tomme busser, som vi betaler for. Det er 

igen ressourcer/penge, som bruges unødigt.   

Det er et stigende problem, som skal italesættes. Evt. i form af et fælles skriv fra 

forældrebestyrelsen til alle forældre med oprids af ferie og kørsel.  

Alternativt kan det bliver nødvendigt at ansøge om 2 lukkeuger i sommerferien.  

 

Eventuelt 

• Møde med DH (Danske handicaporganisationer) v. Lisa 

Det var et godt og konstruktivt møde. DH vil meget gerne støtte op hvor de kan.   

Vigtigt med konkrete ting, for at kunne tage forslag/tiltag med videre.  

Godt hvis der kan skabes et samarbejde med erhvervslisten for eleverne på 

Ellebækskolen.  

  

• Lev (livet med udviklingshandicap) v. Jeanne 

LEV vil gerne bidrage rent socialt. De vil gerne komme til forældremøde i nyt 

skoleår, for at være med til at danne netværk, og give indblik i hvilke rettigheder 

man har, kurser der kan tages og generel hjælp til bl.a. værgemål mv.   

Derudover vil de gerne være behjælpelige med at søge fonde.  

 

• Opfølgning v. Lisa 

Lisa har talt med kommunens trafikplanlægger vedr. mulig fodgængerovergang i 

krydset ved skolen. Det besluttes at mødet skal være kl. 11.50 på en skoledag, hvor 

gå-holdet går deres daglige tur. Således kan behovet synliggøres.   

 

•  Thomas står for årshjulet 

 

• Anette og Kim står for principper for meddelelsesbogen  

 

• Anette indkalder skolebestyrelsen til møde vedr. Antimobbe Princip version 2.  


